
 

 

 

  

  

Protokoll 
SS SVEARNAS  Höstmöte 2023-11-07 

Tid: kl.19.00 

Plats: Vilsta Sporthotell 

 

 

 

 

§ 1 Mötets öppnades 

Ordförande, Per Barius, öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  

  

§ 2 Godkännande av kallelse 

 Kallelsen godkändes. 

 

§ 3 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

 Per Barius valdes till mötesordförande. 

Malin Söderroos valdes till sekreterare. 

 

§ 4 Val av justeringsmän och rösträknare 
Lars Göran Birgersson och Andreas Birgersson valdes. 

  

§ 5 Föregående mötesprotokoll  

 Föregående protokoll finns tillgängligt på hemsidan och medlemmarna hade 

inga önskemål om genomgång av detta. Protokollet lades till handlingarna. 

 

§ 6 Rapport från verksamhetsansvariga  

 

Rapport ordförande 
Per går i genom: 

 Strukturen för vår olika möten (höstmöte, vårmöte och årsmöte).  

 Styrelsens prioriteringar för 2024. 

Rapport sekreterare 

Inget särskilt att rapportera.  

En fundering kring hanteringen av återkoppling till nya medlemmar som ansöker 

om medlemskap uppkom och besvarades. Styrelsens ambition är alltid att ge de 

som ansöker om medlemskap återkoppling.  

Ett önskemål om att medlemsansökan ska kunna fyllas i direkt på hemsidan 

istället för att slussas vidare till ett dokument – Styrelsen tar med sig frågan. 

 

Rapport tävlingsledare 

  

 Rapport segling - Anders Sundström går i genom planerade 

seglingsarrangemang under 2024 och uppmärksammar att klubben ska anmäla 

Lars Bergkvist till Eskilstunas idrottsmedalj för sina prestationer. 

 



 

 

Höstmötet lyfter att en tävling på jollesidan kommer äga rum på hösten och arr 

arrangemangslistan behöver komplettera samt lyfter önskemål om att få 

arrangemangen synliga i kalendern på hemsidan - Styrelsen tar med sig frågan.  

 

Rapport miljö – Anders Sundström går i genom status för saneringen av båtarna 

och vad som hänt sedan vi började. Informerar att styrelsen tagit fram regler 

kring sanering mm. Som bland annat innebär att man inte får sjösätta båtar som 

inte sanerats efter 2025. Reglerna ligger på hemsidan att ta del av. 

 

De som köpt eller bytt båt och har ett intyg på att båten är godkänd uppmanas 

lämnas in detta till Anders så han kan kontrollera om båten även är “godkänd” 

för slipen.  

 

Den som vill mäta sin båt kommer få möjlighet att göra det hösten 2024 och 

medlemmar kommer få möjlighet att anmäla sig till tillfället.  

 

Rapport Intendent 

Per Barius presenterar intendentens rapport. Han redogör för vad som händer på 

Bubben under 2024 och vilka datum som gäller för vår- och höststädning. 

 

Uppkomna frågor: 

Fråga: Vad hände med planerna att kunna göra sovplatser i klubbhuset på 

Bubben? 

Svar: Planen är att bygga ett förråd för att kunna göra ordning indendentrummet 

så man ska kunna övernatta där 

 

Mötet vill gärna få återkoppling vad som hänt med frågan, då det funnits 

konkreta förslag och finansiering (allmänna arvsfonden) för ombyggnation -  

Styrelsen tar med sig frågan och återkommer med ett förslag på lösning kring 

sovplatser till årsmötet som då kan diskuteras.  

 

Rapport klubbmästare 

Klubbmästare är vakant. Per Barius redogör att följande arrangemang är tänkt att 

genomföras under 2024; Midsommarfirande och sillsexa.  

 

Rapport ungdomsansvarig  

Ungdomsansvarig är vakant. Per Barius understryker att vi har och vill fortsätta 

ha en fin ungdomsverksamhet och att vi till kommande säsong behöver en 

ansvarig för ungdomsverksamheten 2024. 

 

Andreas Birgersson informerar att Svearna behöver anmäla klubben till 

kommunen som en stödberättigad förening för att kunna söka bidrag för 

anläggningen i Mälby. Styrelsen tar med sig frågan.  

 

Rapport varvschefen  
Fredrik Birgersson går i genom läget på slipen, det som behöver åtgärdas under 

2024 och uppmanar alla att märka upp sina vagnar och master.  

 

Fredrik går i genom förslag på ny varvsavgift, förslaget är den höjs med +2 

kr/kvm och förslag på avgifter för båtar som ligger på land på sommaren. 

Fredrik tydliggör av vad som ingår i varvsavgiften och presenterar ett förslag på 



 

 

tydliggörande av avgifter utanför ordinarie dagar för iläggning/upptagning och 

för de som har sina båtar på land under flera år. Höstmötet diskuterar och landar 

i att förslaget ser bra ut. 

 

Uppkomna frågor: 

Fråga: Måste ej medlem kunna visa upp att de har båtförsäkring? 

Svar: Bra synpunkt, förslaget kan kompletteras med detta. Styrelsen tar med sig 

frågan. 

 

Rapport kassören 

Patrik presenterar förändringar gällande kostnader och intäkter 2024 och 

förslaget till budget 2024. Mötet diskuterar förslaget och landar i att att förslaget 

som helhet ser bra ut. 

 

Synpunkter på budget 2024 som styrelsens tar med sig för korrigering:  

 Vägavgiften är nog längre, ca 40 000, men den är under omräkning. 

 Intäkter tävlingsavgifter kan nog plockas bort och ligger nog kvar sedan 

tidigare. 

 

§ 7 Beslut om avgifter och arvoden 2024 

 Medlemsavgift: 1 210 kr, en höjning med 10%. 

 Varvsavgift: 52 kr/kvm, en höjning med 2 kr/kvm.  

 Höstmötet antar förslaget kring tydliggörande av regler och övriga 

varvsavgifter. 

 Bodar på slipen i Skeppartorp: Oförändrad, 100 kr/per person 

 El på bubben: Oförändrad, 200 Kr/säsong, 40 kr/dygn. 

 Arbetsplikt: Oförändrad, 2000 kr, 2300 kr efter 30 november.  

 Arvoden till styrelsen: Oförändrad, arvode motsvarande 

medlemsavgiften. 

§ 8  Fyllnadsval till valberedningen 

 Höstmötet väljer in Linda Rundin och Jenny Rundin Solas till valberedningen. 

 

Henrik Örhn välkomnar förslag på personer som kan axla poster inom 

föreningen. Per Barius förtydligar ansvarsfördelningen mellan styrelsen och 

valberedningen och informerar om att styrelsen har för avsikt att skicka ut en 

enkät för att undersöka hur medlemmarna vill utveckla föreningen. 

 

§ 9 Nya medlemmar 

Tillkomna medlemmar sedan vårmötet 2023 är följande: 

Jon Forsgren,  

Emelie Stuxberg,  

Rasmus Eliasson,  

Voludymyr Bundarenko, 

Johan Gustafsson, 

Lars Hedentorp. 

 

 

 

 



 

 

§ 10 Övriga frågor 

 Fråga: Av gammal hävd tror många att man inte får ha masten kvar på båten när 

man tagit upp den, hur är det? 

 

Svar: Vi har inget skriftligt om att man inte får ha masterna kvar på båten på 

slipen. Men detta skulle behöva skrivas in i ordningsreglerna då marken inte 

klara den påfrestningen. Höstmötet beslutar att detta ska skrivas in i reglerna.  

Önskemål kopplat till arbetsplikten diskuteras.  

Det finns önskemål om att det tydliggöras vad och hur som ska göras på 

arbetsdagarna och att detta finns tillgängligt för medlemmarna att kunna ta del 

av. Så vi kan hjälpas åt att beta av punkterna. Kopplat till detta lämnas förslag att 

man löpande skulle kunna fullgöra sin arbetsplikt genom att genomföra punkter 

på “to-do-listan” – Styrelsen tar med sig frågan. 

 

§ 11  Mötet avslutas 
 Ordförande för mötet tackar för allas deltagande, framhåller vikten av att 

medlemmarna deltar på föreningsmötena för att göra sin röst och åsikt hörd och 

få möjlighet till medinflytande och avslutar mötet. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

______________________________________________________________________ 

Malin Söderroos 

Sekreterare 

 

 

 

________________________________  ________________________________ 

Justeras    Justeras 

Lars Göran Birgersson    Andreas Birgersson 


